
Vraag  Corona nertsen

Datum: 20-05-2020

Raadslid: Rens de Haas (De Dorpspartij)

Onderwerp: Corona nertsen

Inleiding:

In de  Q&A Besmettingen SARS-CoV-2 bij nertsen van 19-05-2020 staat:

Dat de mest van deze bedrijven mag niet meer worden afgevoerd;
De medewerkers wordt  geadviseerd om persoonlijke beschermingsmiddelen gebruiken.

Vragen:

1. Wat gebeurd er nu met de mest en vormt de opslag van de mest een extra gevaar?
2. Er wordt geadviseerd dat medewerkers persoonlijke beschermingsmiddelen gebruiken. 

Wordt dit advies op de besmette bedrijven opgevolgd?


